
Dagsorden: FOU-møde 
29.September kl. 
16:30-18:30 

    

Punkt Titel Ansvarlig Referat 

Pkt. 1.  Godkendelse af 
dagsorden 

Ib Godkendt 

Pkt. 2. Godkendelse af 
referat fra møde 1. 
september 2022 

Ib Godkendt med bemærkning om, at referater fremover 
også lægges ind som punkt på dagsordenen.   

Pkt. 3.  Formandsmeddelelser Ib Afbud fra Peter Nyeng, Thomas Røntved, Torben Dreier, 
Charlotte Storm. 
  
  
  

Pkt. 4 Godkendelse af pulje 
til grøn omstilling på 
aftenskoleområdet 

Morten 
T/Jonas 

Godkendt med bemærkning om at påskrive dokumentet, 
hvornår det er godkendt, og hvem der har udarbejdet 
dokumentet.   
  

Pkt. 5. Ansøgning til den 
lokale udviklingspulje 

Manal Godkendt med følgende specifikke og generelle 
bemærkninger. 
  
Specifikt ønsker udvalget, at Det fælles bedste indsender 
udspecificeret regnskab efter endt projektperiode.   
  
Derudover ønskes følgende generelle forhold ændret 
omkring udviklingspuljen: 
Udvalget ønsker, at det fremover fremgår af ansøgninger 
til puljen, hvornår ansøgningen er kommet ind. 
Udvalget ønsker, at forvaltningen fremover på kommende 
møder redegør for, hvordan økonomibeholdningen i 
puljen er.  
  
  

Pkt. 6.  Godkendelse af 
aktivitetsstøtte til FC 
Habesha 

Malene Godkendt. 
  
Punktet gav anledning til en drøftelse omkring 
Aarhus Kommunes aktivitetsstøtteordning. Der 
var særligt spørgsmål til følgende, som 
forvaltningen eftersender svar på: 
  

• Hvordan udregnes den årlige takst? 
• Hvad er baggrunden for den nuværende 

vægtning af aktivitetsstøtten? 
• Hvorfor er taksterne ikke nævnt på 

hjemmesiden? 
  

        



Pkt. 7. Orientering af budget 
2023 

Lars-Bo Forvaltningen orienterede om budgettet, hvorefter 
følgende emner blev diskuteret.   
  
Amtssygehuset og det kommende arbejde med idræts-
/bevægelseshus. Spørgsmålene fra udvalget gik på husets 
kommende anvendelse. Svar fra forvaltningen var, at der 
arbejdes på en proces, og at man gennem processen vil 
undersøge og afdække ønsker og behov.  
  
Forestående besparelsesproces, hvor Sport og Fritid skal 
spare ca. 4.5 mio. kr. Forvaltningen redegjorde for 
processen, hvor der arbejdes med forslag. Processen er 
fastlagt for høring og videre arbejde med forslagene. 
Høringen foregår via høringsportal på kommunens 
hjemmeside. Der kommer punkt på næste 
folkeoplysningsudvalgsmøde, hvor besparelserne 
fremlægges og drøftes med henblik på, at de respektive 
folkeoplysende områder hver især indsender høringssvar 
efter behov.  
  
En definition af opland og midtby og hvad der geografisk 
ligger indenfor de forskellige definitioner.  
  
Orienteringen og drøftelserne blev taget til efterretning.  
  
  

Pkt. 8. Eventuelt Ib Julefrokost afholdes 15. december på Restaurant Anker kl. 
18:30. Fiskerivej 12.Sender muligheder for tilskud til 
energioptimering ud.  
  
Der var en kort drøftelse omkring energiudfordringer, 
hvortil forvaltningen sender følgende ud omkring Aarhus 
Kommunes mulighed for at understøtte det 
folkeoplysende områdes arbejde med den grønne 
omstilling: 
  
Aarhus Kommunes Klimafond - søg om tilskud til et 
projekt, der styrker grøn omstilling 
(gogreenwithaarhus.dk) 
https://aarhusomstiller.aarhus.dk/om/   
  
Noah tager sang med næste gang  

 

https://gogreenwithaarhus.dk/projekter/aarhus-omstiller/aarhus-kommunes-klimafond-soeg-om-tilskud-til-et-projekt-der-styrker-groen-omstilling/
https://gogreenwithaarhus.dk/projekter/aarhus-omstiller/aarhus-kommunes-klimafond-soeg-om-tilskud-til-et-projekt-der-styrker-groen-omstilling/
https://gogreenwithaarhus.dk/projekter/aarhus-omstiller/aarhus-kommunes-klimafond-soeg-om-tilskud-til-et-projekt-der-styrker-groen-omstilling/
https://aarhusomstiller.aarhus.dk/om/

